
Bestyrelsesmøde 

Dato. 12. Maj 2025 kl. 18.30 i klubhuset.  

Til stede: Niels-Aage, Daniel, Lone, Jesper, Knud, Ole, Henrik, Christian, Steen 

Referent: Daniel 

Referat fra Varde Cykelklubs Bestyrelsesmøde d. 17. marts 

1. Beslutninger siden sidst 

Kort drøftelse omkring småanskaffelser og hvornår bestyrelsen skal inddrages. Aftalt at ved 
beløb over ca. 1.000 kr skal Formanden og/eller Kasseren informeres og ved større indkøb kan 
det afklares med hele Bestyrelsen via FB eller email. 

Driftsudgifter skal som udgangspunkt ikke godkendes. 

 

2. Formandens orientering 

• DGI-aften d. 19. maj – vigtigt med bred deltagelse. 
• Daniel skriver motiverende opslag og minder folk om det via grupper, ny email skal 

sendes ud. 

 

3. Landevej 

• Ny træner tiltrådt. 
• Nyt ungt medlem på 13 år er integreret uden større udfordringer.  
• Som udgangspunkt er aldersgrænsen stadig 15, mens yngre ryttere kan kontakte 

trænere/udvalgsformand i fht. Til muligheder for deltagelse. Beslutningen ligger suverænt 
ved udvalgsformanden. 

 

4. MTB 

• Der er en god stemning og tilslutning. Store hold. Mere motiverende. 
• Vestergade MTB Cup kører godt – Gravel ønskes som fast del. 
• Kids Cup: 44 deltagere – stor succes trods sen tilmelding. 
• Ligaen starter 1. juni – behov for frivillige. 
• Drøftelse om  MTB-teknikbane og sporudbygning i Blåbjerg via midlerne i ProVarde og 

MTB Fælleskabet. 
• Spar Nebel kører igen til efteråret med nye klasseinddelinger, som forventes at give en 

bedre fordeling i de enkelte klasser. 
• Spor vedligeholdelse: – kun små reparationer nødvendige, og alm. Vedligeholdelse. 

 



5. Gravel 

• God stemning og tilslutning – især B-holdet. 
• Ny træner: Christian, er tiltrådt i stedet for Brian. 
• Ønske om mindre budget til SoMe-annoncering, for gravel holdene vedtaget 
• DCU Gravel Cup: 195 deltagere – VCK vil gerne arrangere igen og skulle økonomien 

blive udfordret er klubben også afklaret omkring det. 

 

6. Kommunikation 

• Daniel fremviste nye mulige tiltag: Plakater ved cykelhandlere, skoler, biblioteker m.m.  
Brev til nye cykelejere med ønske om at melde sig i VCK 

• Bestyrelsen godkendte muligheden for at tilbyde nye ejere af MTB, Gravel eller 
racercykler gratis medlemskab af VCK resten af pågældende år (Dog uden 
deltagelse/tilskud til klubture som Harzen etc) 

• Budget: 12.000 kr. 
(Skilte og synlighed nævnt – detaljer uddybes senere) 

• Drøftelse om synliggørelse af ruter til både Gravel, MTB og Racer på hjemmesiden. Alle 
var positive og opgaven ligger i udvalgene om at få lavet et par ruter og beskrivelser, 
som kan oploades i løbet af sommeren/efteråret. 

 

7. Klubtøj 

• Leveringstider for lange – Stadig ikke tilfreds med service på flere punkter. 
• Knud har løbende dialog med involvering af Formanden. 
• Kun trøjer på lager fremover – andet via årlig bestilling. De lange trøjer/jakker tages ud a 

sortiment, da kvaliteten ikke står mål med prisen. 

 

8. Økonomi 

• 280 medlemmer – lille stigning siden start af 2025. 
• Spar Nebel Bank har fremlagt tilbud om bankskifte. Stadig under forhandling 
• Revisor OK med 1. kvartal. 
• Bestyrelsen drøftede de seneste sager i andre klubber/foreninger, hvor enkelt personer 

er blevet snydt af internetsvindlere og foreningen/klubben har mistet penge. 
Bestyrelsen drøftede klubbens opsætning og forholdsregler for tilgang til netbank og var 
enstemmigt enige om, at nuværende kontrolforanstaltninger er ok. 

• Forsikringer forbedret og billigere – Til gengæld er renten lidt lavere og dermed mindre 
indtægt på den binding af kapital, som klubben løbende foretager. 

 

9. Eventuelt 

• Klubbil og udstyr er i OK stand.  



• Steen fremlagde tilbud  fra Freddy’s Bar omkring et foredrag og quiz med Kenneth Møller 
Kristensen. Steen arbejder videre med opgaven. 
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